

Fællesmøde i Genskabet den 6.november 2018

Til stede: Siri, Torben, Johnny, Dorte

Facilitator: Siri

Referent: Dorte

Dagsorden

## 1. Nyt fra arbejdsgrupperne og bestyrelsen

Varme:

Torben har sørget for installation af en varmepumpe. Den kan styres via en mobilapp.(nærmere oplysninger om det ligger i skuffen til venstre.)

Pumpen er sat til konstant 16 grader. Det skulle bedst kunne betale sig ifølge installatøren. Torben checker strømforbrug. Vi skruer lidt op, når der er møder.

Der har været fin varme, når butikken er åben. Det får folk til at blive længere.

Kurser og foredrag:

Vi har afholdt drageworkshop. Der kom meget få. Det skal nok lægges i midten af efterårsferien næste år. Materialerne gemmes på lageret.

Klimaforedraget var helt OK, men burde have trukket flere deltagere. Orønyt glemte at annoncere det. Og det blev ikke vist i lokalaviserne. 17. og 18.november er der juleklip.

Butik:

Butiksmøde søndag den 18. kl. 12-14 Her skal bl.a.planlægges en arbejdsdag. Og tages stilling til, hvordan ”Giv vækdagen tilrettelægges. Knallerten bliver solgt. Dorte kontakter en interesseret køber.

Keld checker elektronik og mærker af.

Bestyrelsen:

Vi skal have afklaret energiforbruget. Henning taler med ”Det lille Orøværksted”

Ang. samarbejde med andre grupper.

Eja er bindeled til Øasen. - Værestedet kan hente de møbler, de har brug for Orøstrand og Ungdomsklubben har hentet spil.

Vi skal have en datapolitik. Siri deltog i et orienteringsmøde i Holbæk. Kommunikationsgruppen formulerer.

Vi køber en ”Julekurv” til Ester, som tak for godt samarbejde.

ommunikation:

Kommunikation: Der har ikke været møder, men Peter Bach Larsen ønsker en artikel om Genskabet til Småøernes blad. Siri skriver den.

Værksted: "Kunst på Orø" vil gerne bruge værkstedet en dag om måneden. Værkstedgruppen holder møde den 28.11. om værkstedsregler.

Bøger: Bogskabet fungerer helt efter hensigten. Vi har anmodninger om flere bogskabe. Bjarne Højlund vil gerne producere et til Orøgaard. Vi beder Niels om evt. arbejdstegninger til prototypen.

Nøgler: Der er udleveret nøgler, som ikke duer. Torben kontakter Birte og aftaler at få lavet flere kopier. Bl.a. mangler "Det lille Orøværksted" en nøgle.

Kalender:

17.og 18.11 Julepynt.

18.11 kl. 12 – 14 Butiksmøde

24.11 Arbejdsdag

28.11 Værkstedgruppemøde

30.11 Fredagsbar og julefrokost

4.12 Fællesmøde

Evt. Forslag og evaluering af hele perioden, siden vi startede butikken. Punkt på næste fællesmøde.

Ansvarlig for vagtplan næste år. Punkt på næste fællesmøde.

Feedback: fint møde, men vi var kun 4. Vi savner, at flere deltager. Det er her beslutningerne træffes.

Ref. 13.11 Dorte

Kære genskabere,

Her er referatet fra det lange fællesmøde forrige mandag. Send mig hurtigst muligt eventuelle rettelser - jeg lægger det op på hjemmesiden og deler linket på facebook i morgen.

Til stede: Lilian, Torben, Dorte, Maja - og Delphine og Marine fra Trash Detectives den første halve time.

Facilitator: Lilian

Referent: Siri

Vi tog en præsentationsrunde. Trash Detectives var ankommet samme eftermiddag, Dorte hentede dem i København. De boede hos Dorte i uge 41, hvor alle deres optagelser fandt sted. Deres planer indeholdt optagelser i Genskabet og ved containeren, i Skovhaven, hos Cathrine Dolleris' permakulturvirkosomhed Geoliv, i Det Lille Orøværksted og muligvis på Havnecaféen. Onsdag aften, 10. oktober, var der "filmaften" i Genskabet med en fremvisning af de film de har lavet indtil videre.

Vi fulgte nogenlunde den faste dagsorden:

1. Nyt fra arbejdsgrupperne og bestyrelsen

Varme:

Fors laver ikke varmeprojekt på Orø nu, men har givet os tips til tilsvarende abonnementsordninger hos Best Green og OK. Det viste sig kun

at handle om luft-til-vand-varmeløsninger.

Torben går videre med at indhente tilbud, og der er frist og afgørelse ved det kommende bestyrelsesmøde. (30. oktober).

Kurser og foredrag:

10. oktober: Trash Detectives filmaften - vi aftalte at Dorte køber ind med kaffekassemidler.

13. og 14. oktober: Drageworkshop.

21. oktober: Klimakatastrofen og dansk politik v/ Ejvind Larsen

Butik:

Behov for butiksruppemøde. Mange nye mangler information, og der skal arbejdes mere for at skabe bedre flow.

Værktøj som må sælges markeres med symbol.

Tal pænt - vi har fået kritik.

Behov for tydelige regler om priser.

Giv-væk-dag sidste lørdag i måneden.

Dato fundet: Fredag d. 26. kl. 16 (fredagsbar bagefter)

Kommunikation:

